

Type of Account 帳戶類別	<input type="radio"/> Individual Cash Account 個人現金帳戶
	<input type="radio"/> Joint Cash Account 聯名現金帳戶
	<input type="radio"/> Corporate Account 公司現金帳戶
	-

Please return your duly completed form 請將已填妥的表格：

By fax to 傳真至：

(852) 2505 0874

By Email to 通過電子郵件：

cs@ci-sec.com

By Mail to 郵寄至：

China International Securities Limited
806, 8/F, K. Wah Centre, 191 Java Rd., North Point, Hong Kong.
香港北角渣華道191號嘉華國際中心8樓806室

The process for HK physical scrip withdrawal, may take around five business days.
辦理港股實貨提取手續需時大約五天。

PHYSICAL STOCK WITHDRAWAL FORM 實貨提取表格
Physical Stock Withdrawal 實貨提取

I/We hereby instruct China International Securities Limited ("CIS") to withdraw the following Hong Kong stocks from my/our account for collection:
本人/吾等現指示中國國際證券有限公司(「CIS」)從以下本人/吾等之戶口提取港股，並將有關實貨股票交予本人/吾等：

Stock Code 股份代號	Stock Name 股票名稱	Quantity 數量

Should you wish to appoint an authorised person to collect the physical share certificate(s) on your behalf, the authorised person must bring an original authorised letter signed by you and his/her identification document. Clients should pick up the requested physical shares within 24 hours of CIS informing them. After that period, CIS will deposit the HK physical shares back to CCASS, and the deducted fees are non-refundable.

若閣下欲授權別人代為領取實貨股票，該獲授權人必須帶同閣下簽署的授權書正本及其身份證明文件。懇請注意，客戶須在收到 CIS 通知後二十四小時內領取股票。限期過後，CIS 將把未獲客戶領取的港股實貨放回中央結算系統，而已扣取的費用將不獲退回。

If you wish to collect your physical share certificate(s) outside normal office hours, please call us at (852) 2505 0755 for prior arrangement.

如欲於非辦公時間內領取實貨，請致電 (852) 2505 0755 與本公司預約。

Name of Client

客戶名稱：

Date

簽署日期：

Year 年	Month 月	Day 日
--------	---------	-------

Client's Signature 客戶簽署

(For joint account, both account holders must sign. For corporate account, please affix with company chop.
如屬聯名戶口，所有戶口持有人均須簽署。如屬公司戶口，請加蓋公司印鑑。)

I/We acknowledge receipt of the above shares

本人/吾等確認已收取上述股票

Name of Client

客戶名稱：

Date

簽署日期：

Year 年	Month 月	Day 日
--------	---------	-------

Client / Authorised Person's Signature 客戶/獲授權人簽署

For Official Use Only 只供本行使用

Submitted by : 遞交人：	Signature Verified by : 簽署核對：	Approved by : 批核：	Data Entry by : 資料輸入：	Checked by : 資料核對：
Date : 日期：	Date : 日期：	Date : 日期：	Date : 日期：	Date : 日期：